
ZAPISNIK SEJE ŽPS – ŽUPNIJA SV. FLORIJANA V TRZINU 
 

Zap. št. seje:     2/1 ___      Dne:      04. 11. 2015     

Pričetek seje:   20:10 ___     Zaključek seje:    21:15     
  

Prisotni: Roman Cimerman, Matic Mušič, Ivan Mušič, Danica Ložar, Jaka Ložar, 
Silvo Batis, Franc Banko, Vera Maglica, Majda Mušič, Miha Bevk, župnik Boštjan 
Guček            ____
            ____ 

 
Odsotni: Manuela Kompara (opravičeno)      ____
            ____ 

 
Začetna misel: 
Molitev (iz knjige »Moj angelček nebeški«)      ____ 
            ____ 
 
 
Točke dnevnega reda: 

1. dogodki pred nami        ____ 
2. jaslice          ____ 
3. koncerti v decembru        ____ 
4. razno           ____ 
5.            ____ 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 
 

1. TOČKA DNEVNEGA REDA: Dogodki pred nami    ____ 
Gospod župnik je napovedal dogodke ki sledijo v mesecu novembru in decembru: 
- 21. nov.: Sv. Cecilija – zavetnica vseh pevcev – srečanje in pogostitev za pevce 
- 28. nov.: Oratorijski dan – izdelava butaric, v nedeljo blagoslov (več Katja Rebolj) 
- 29. nov.: Nedelja Karitas – čez cel teden bo v cerkvi koš (zbiramo vse) 
- 12. dec.: Duhovna obnova v Dobu ob 9h (prijave do 9. dec. v župnišču), cena 10€ 
- 13. dec.: Začetek Svetega leto (več informacij na sp. strani stolnice) 
- 18. dec.: Spovedni dan v Domžalah (od 7h naprej), različni spovedniki 
- 20. dec.: Referendum za družinski zakonik – na naslednji seji bomo izvolili člana, ki 
bo v kontaktu s koalicijo »Za družino gre« (prospekti, plakati,…) 
 

 



2. TOČKA DNEVNEGA REDA: Jaslice 
Diskusija je tekla o letošnjih jaslicah ter o tem, ali bomo letos v cerkvi imeli smreko ali 
ne. Večina članov se je strinjala, da mora smreka biti, tako kot je bila praksa do sedaj. 
Strinjali smo se, da mora biti prave velikosti, da nebo delala škode na desnem 
stranskem oltarju. Predlog, da bi bila smreka umetna, smo zavrnili. 
 
Ga. Vera je imela besedo kar se tiče jaslic. Najprej je apelirala na druge člane ŽPS, da 
izrazijo svoje predloge glede letošnjih jaslic, vendar smo se strinjali, da bi bilo na tak 
način predlogov preveč in da da ona idejo, kakšne bodo (puščavske, gorenjske, …). 
Jaslice se bodo začele postavljati v tednu po 13. decembru (bolj natančno v četrtek, 
17. decembra). Ga. Vera je na koncu izrazila željo, da v prihodnje postavljanje jaslic 
prevzame nekdo drug (razlog: pomanjkanje idej).  

 
3. TOČKA DNEVNEGA REDA: Koncerti v decembru    ____ 

Že v prejšnjem mandatnem obdobju ŽPS je bil sprejet predlog, da v decembru ne bo 
božičnih koncertov. Gospod župnik nas je tokrat samo formalno seznanil s trenutno 
situacijo in problematiko, saj se nekateri »gostje« ne držijo osnovnih pravil pri samem 
obveščanju in pridobivanju dovoljenja s strani gospoda župnika. 
Predlog za naprej je bil podan s strani gospoda župnika, da bi nastopajoče skupine 
(pevske, glasbene,…) dale nek dar za cerkev, saj ima župnija s tem tudi določene 
stroške (razsvetljava, pogostitev ipd) ter obveznosti (prijava dogodka nadškofiji, 
oglaševanje) – o tem bomo konkretneje govorili na eni izmed naslednjih sej. 
  

4. TOČKA DNEVNEGA REDA: Razno      ____ 
Pod točko razno je bila s strani g. Batisa izražena želja za bolj ažurno nalaganje 
zapisnikov sej ŽPS na spletno stran župnije. Takoj z naslednjim dnem so bili na spletni 
strani objavljeni zapisniki, katere je vzdrževalec spletne strani (Miha Bevk) hranil na 
računalniku (zapisniki prejšnjih sej – toda ne vseh, saj vsej nima). 
 
Določili smo datum za naslednji sestanek seje ŽPS: torek, 8.12. po sv. maši – na 
praznik Marijinega brezmadežnega spočetja 

 
 

Sprejete odločitve: 
- smreka za božične praznike bo (pri desnem oltarju) 
- jaslice se bodo začele postavljati 17. decembra 
- naslednja seja ŽPS: 8. december po sv. maši 

 
 
 
 
 

Zapisnikar: Miha BEVK 


